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 مجلس حقوق الإنسان
 الدورة الثالثة والأربعون

 2020آذار/مارس  20 -شباط/فبراير  24

 من جدول الأعمال 3البند 

المدنيوة والسيايوية واتصادوا ية تعزيز وحماية جميع حقووق الإنسوان  
 واتجاماعية والثقافية  بما في ذلك الحق في الانمية

موجهووة مووب ال عثووة الدا مووة  2020حزي ان/يونيوو   29موورة ة ووو وية م ر ووة   
للمملكة الماحدة لبريطانيا العظمى وأي لنودا المومالية لودك مكاوم الأمو  
الماحووودة في جنيوووئ س  ر ووويس مجلوووس حقووووق الإنسوووان وم و وووية الأمووو  

 الماحدة السامية لحقوق الإنسان

الأمد  ب مكتد تهدي البعثة الدائمة للمملكة المتحدد  لبرياايادا العىمدأ وليرلنددا اليدمالاة لدد   
في جناف تحااتهدا لى  رئدامج سلدمج ق دلإن انيوداو وم لإلأداة الأمد  الأخر  المنىمات الدولاة و المتحد  

وثا ددة باعتبار ددا  *المتحدد  ق ددلإن انيودداوش و تيدرط بو  الددب  وددذار  دلش المددلمر  اليدد لإية ومرف  دا
 .الواماةمن وثائق الدور  الثالثة والأربعينش ويير ا عبر الملإقع اليبكي للم لإلأاة 

__________ 

                                               است نوخ المرفق مما وردش وباللغة التي ق دم بها ف ط. *
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  Annex to the note verbale dated 29 June 2020 from the 
Permanent Mission of the United Kingdom of Great Britain 
and Northern Ireland to the United Nations Office at Geneva 
addressed to the President of the Human Rights Council and 
the Office of the United Nations High Commissioner for 
Human Rights 

The United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland hereby has the honour to clarify 

our position regarding Human Rights Council resolution A/HRC/RES/43/14, entitled 

‘Adequate housing as a component of the right to an adequate standard of living, and the 

right to non-discrimination in this context’. 

The United Kingdom fully supports the right to adequate housing as a component of the 

right to an adequate standard of living. In relation to the above mentioned resolution, 

operative paragraph 2, we wish to reiterate our position on the justiciability and progressive 

realisation of economic, social and cultural rights, pursuant to Article 2 of the International 

Covenant on Economic, Social and Cultural Rights, including as regards the actions of non-

state actors. 

    


